
Bestyrelsesmøde	d.	23/5-2018	hos	Beth.	
	
Til	stede:	Beth,	Andreas,	Liv	og	HC	
	
Dagsorden	
Dagsorden	til	bestyrelsesmøde	onsdag	d.	23.	maj	kl.	17.00	hos	Beth	
1.						Indkaldelse	til	generalforsamling.	
2.						Valg	af	bestyrelse	og	suppleanter.	
3.						Regnskab/budget.	
4.						Containerordning.	
5.						Indslag	til	årets	beretning.	
6.						Underholdning,	foredrag,	musik	eller	andet	til	generalforsamlingen.	
7.						Vigtige	datoer	-	skal	der	justeres	noget!	
8.						Status	over	vejskader	i	forbindelse	med	byggeri.	
9.						Vedligeholdelse	af	sti	til	Hørhavevej.	
10.			Nytilflyttere.	
11.			Fastsættelse	af	datoer	i	2018/2019	
12.			Praktisk	til	Generalforsamling	/	fællesspisningen.	
13.	Eventuelt.	
	
Ad	1.	Beth	sørger	for	indkaldelse	til	næste	Generalforsamling	(GF)d	24/8-2018	.			
Sender	indkaldelsen	med	dagsorden	til	Liv,	som	kopierer	indkaldelsen	vedhæftet	endeligt	
regnskab	og	budget	(fra	Jens).		
Sender	desuden	til	Inge	Lise,	således	at	den	kan	komme	på	hjemmesiden.	
Der	foreligger	allerede	udkast	til	indkaldelse.	
	
Ad	2.	Andreas,	Beth	og	Liv	er	på	valg.	Liv	genopstiller.	Andreas	og	Beth	genopstiller	ikke.	
Inden	generalforsamlingen	i	august	vil	vi	opfordre	folk	til	at	overveje	at	melde	sig	til	
bestyrelsesarbejdet.	
	
Ad	3.	Et	flertal	i	bestyrelsen	ønsker	at	forhøje	kontingentet	til	foreningen	fra	250	kr.	til	350	kr.,	så	
vi	ikke	fremover	risikerer	en	for	lav	en	kassebeholdning	til	de	årlige	udgifter,	især	til	afholdelse	af	
generalforsamling	/	foredragsholder	og	containerordningen.	
	
Ad	4.	Vi	besluttede	på	sidste	generalforsamling	at	have	containerordning	to	gange	årligt.	Men	på	
grund	af	uforudsete	udgifter,	er	der	ikke	nok	indestående	på	foreningens	konto	og	vi	må	desværre	
aflyse	efterårets	container.		
Beth	vil	kontakte	Inge	Lise	således	at	vi	kan	få	markeret	”Container	week-end”	i	oktober	aflyst.	
	
Ad	5.	Det	blev	en	fælles	snak	om	årets	gang	med	fokus	på	områdets	byggeprojekter	og		vejens	
tilstand.	
	
	
Ad	6.	Ved	dagens	møde	var	det	ikke	lykkedes	at	arrangere	indslag	til	GF.		
Oda	Sødal	Krogh	har	imidlertid	senere	tilbudt	at	holde	et	oplæg	om	Marselisborg.	Dejligt	initiativ.	
	
Ad	7.	Ingen	justeringer.	
	



Ad	8.	Vejskader	i	forbindelse	med	byggeri.	Skaderne	er	dokumenterede	og	der	er	taget	kontakt	til	
såvel	bygmester	og	de	kommende	indflyttere.	
Vi	afventer	til	byggeriet	Hjortevænget	14		er	overstået	mhp	yderligere	aktion.	
	
Ad	9.	Kommunen	har	klippet	skrænt	i	foråret.	Vi	må	arrangere	fælles	indsatsdag,	når	det	bliver	
nødvendigt	at	klippe	buske	langs	stien.	
	
Ad	10.	Nytilflyttere	vil	fortsat	blive	budt	velkommen	med	en	lille	gave	fra	Foreningen.	
	
Ad	11.	Fastsættelse	af	datoer	i	2018/19	besluttes	efter	generalforsamlingen.	
	
Ad	12.	Andreas	og	familie	sørger	for	fordeling	af	indkaldelserne	til	alle	medlemmer.	
GF	planlægges	afholdt	d.	24/8	kl	17.00	på	vendepladsen	hos	Liv	og	Klaus.	
I	tilfælde	af	dårligt	vejr,	flytter	vi	arrangementet	til	Lisbeth	og	HC.	
Bestyrelsen	mødes	½	time	før	Mhp	opstilling	af	borde	(2x	Liv	+?)	Grill	(HC	+	Andreas).	
Beth	køber	en	kage	på	foreningens	regning.	
Poul	vælger	sange.	
Bestyrelsen	har	foreslået	Lisbeth	Risborg	som	referent	og	Lone	Høhne	som	ordstyrer.	Begge	har	
indvilget.	
	
	
Mødet	blev	som	sædvanligt	hyggeligt	og	rart	og	vi	nød	Beth’s	hjemmelavede	rabarbertærte.	
	
Hans	Christian	
	


